



CERTIFICATE
OF ACCREDIT
授權證書

CERTIFICATE

THIS IS CERTIFIED THAT NATIONWIDE FLOORING INSTALLATIONS IS APPOINTED AS SOLE AGENT OF GUANGDONG GIRAFE FINE CHEMICAL CO., LTD. IN CANADA, FOR THE COMMODITY OF ALL GIRAFE BRAND AND PRIVITE LABELING-NATIONWIDE BRAND.

- ▲ Being an intangible assets of authorized company, please keep the Certificate in a safe condition.
- ▲ Authorized company preserves the right to terminate authorization and take back the Certificate either when you fail to pass annual verification or do something harmful to Girafe image.
- ▲ You are obliged to sell our products to Girafe customers at a reasonable price, and make a timely feedback to the authorizer for the valuable comments collected from our
- ▲ This Certificate comes into effect only when it is signed and sealed by the authorizer.

茲證明

貴商號 NATIONWIDE FLOORING INSTALLATIONS 已通過長鹿商標持有人的資格評審并認可，被指定為長鹿（加拿大）地區長鹿系列及客戶自主品牌NATIONWIDE產品的授權總代理。

- ▲ 授權證書乃授權公司無形資產，請貴商號將之妥善保管。
- ▲ 貴商號若未能通過授權公司年審或商業行為有損長鹿品牌形象時，授權公司有權隨時終止本授權并收回授權證書。
- ▲ 貴商號有義務以合理的價格售賣給長鹿的客戶，并將客戶之寶貴意見及時反饋給授權人。
- ▲ 貴商號應向客戶公開授權公司諮詢電話：0757-27881111。
- ▲ 本授權證書必須經授權人簽章方為有效。

GUANGDONG GIRAFE FINE CHEMICAL CO.,LTD
廣東長鹿精細化工有限公司



AUTHORITY

授權人: